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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Fontosnak tartja-e a kormány Újpest lakosságának 
egészségét és ezzel összhangban véleményét? " 

Fontosnak tartja-e a kormány Újpest lakosságának egészségét és ezzel összhangban
véleményét? 

A kórház története szorosan összefonódik Újpest történetével. Az "Újpest települést" alapító gróf 
Károlyi István fia, gróf Károlyi Sándor igen sokat tett szűkebb pátriájáért, az egyházért, az 
infrastruktúráért és a közegészségügyért egyaránt.

Az Árpád Kórház 1905-ben, mint Újpesti Gyermekkórház alapult, azóta folyamatosan egészségügyi
intézményként működött és ellátási köre bővült. 2014 óta a kórház nem üzemel tekintettel arra, 
hogy a kormány egy tollvonással tevékenységi körét átvitte a Honvéd Kórházba. 

A Kormány Újpest lakossága véleményének figyelmen kívül hagyásával, 1194/2019. (IV.10.) 
számon határozatot hozott az Árpád Úti Kórház épületét munkásszállóvá történő 
átalakításáról, amelyre 1,3 milliárd forintot szántak. A választásokat megelőzően az Újpestiek 
felháborodása okán a végrehajtás felfüggesztésre került. 

Az új polgármester Déri Tibor kezdeményezésére sikerült a Kormányzati Ingatlanüzemeltetési és 
Beruházási Igazgatóságtól információkat kapni, mely szerint: jelenleg a kórház területén a 
veszélyes kültéri épületrészek és kerítés bontása, illetve a növényzet fiatalítása van 
folyamatban.

2019. november 28-án a Belügyminisztériumban megtartott egyeztetésen azt az ígéretet kaptuk, 
hogy a Kormány az újpesti önkormányzat tudta és beleegyezése nélkül nem fog belevágni az Árpád
Kórház épületét érintő beruházásba, és a sorsáról a későbbiekben közös döntés fog születni.



Kérdezem a fentiek alapján Miniszter Urat:

1. Jó ötletnek tartja-e az Újpesti Kórház bezárását, különös tekintettel a Honvéd Kórház sürgősségi 
osztályának kapacitási hiányosságai miatt ellátatlanul elhunyt betegek nagy számára?

2. Mikor épül meg a Károlyi Kórház területére tervezett 500 fő fekvőbeteg ellátására alkalmas 
épület és mikor kezdheti meg működését?

3. Együttműködés alapján történik-e továbbra is az Árpád Kórház épületének hasznosítása?

4. Mikor helyezik hatályon kívül - az együttműködés jegyében - az Árpád Kórházról szóló 
kormányrendeletet?
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